

E:

“The title track of this new album is an indictment of the establishment that is trying to appease the people with the kind of demagoguery we can still remember from the last world war, instead of focusing on real problems like inequality and ecology. But the fact they also have a lighter side, the band proves with 'Alte Kacker' (loosely translated: "old fart"), a cynical song about the ungracefulness of old age. Anarcho-klezmer with a wink!”

- *Rebel Base, June 19, 2017*

D:

„Der Titeltrack des neuen Albums ist eine Anklage an das Establishment, das versucht, die Leute mit derselben Art von Demagogie zu besänftigen, wie wir sie noch aus dem letzten Weltkrieg kennen, anstatt zu den wirklichen Problemen Stellung zu beziehen, wie etwa die Ungleichheit oder die Umwelt. Nichtsdestotrotz fehlt es der Band nicht an Humor, wie sie auf 'Alte Kacker' beweisen, ein zynischer Song über die Bürden des hohen Alters. Anarcho-Klezmer mit einem Augenzwinkern!“

- *Rebel Base, 19. Juni, 2017*